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4. W dniu 14 grudnia 1974 r. Rada 
Adwokacka w Gdańsku zorganizowała 
odczyt adwokata E. Textera na temat: 
„Niektóre problemy przestępstw komu

nikacyjnych”. Po odczycie odbyła się 
interesująca dyskusja.

adw. Lucjan Ostrowski

I z b a  k i e l e c k a

W dniu 11 listopada 1974 r. odbyła 
się w siedzibie Rady Adwokackiej w 
Kielcach inauguracja szkolenia partyj
nego, połączona z 57 rocznicą Wielkiej 
Socjalistycznej Rewolucji Październiko
wej.

Wykład pt. „Konsekwencje Rewolu
cji Proletariackiej — społeczne i mo
ralne” wygłosił red. Morawski ze „Sło
wa Ludu” (Organu KW PZPR w Kiel
cach).

Podstawowa Organizacja Partyjna 
PZPR przy Radzie Adwokackiej w Kiel
cach organizuje od paru lat szkolenie 
ideologiczne, w którym udział biorą nie 
tylko członkowie PZPR, ale również ko
ledzy z innych stronnictw politycznych, 
jtk  również bezpartyjni. Wykładowca
mi na szkoleniu są lektorzy KW PZPR 
oraz działacze życia politycznego i gos
podarczego.

adw. Kazimierz Hamala

I z b a  ł ó d z k a

1. Z e b r a n i e  s p r a w o z d a w 
c z o - w y b o r c z e  P O P  p r z y  R a 
d z i e  A d w o k a c k i e j  w Ł o d z i .  
W dniu 25.X.1974 r. odbyło się zebra
nie sprawozdawczo-wyborcze POP przy 
Radzie Adwokackiej w Łodzi. W ze
braniu, któremu przewodniczył adwo
kat S. Sobieraj, wzięli udział: mgr J. 
Kruczykowski — przedstawiciel Wy
działu Administracyjnego KŁ PZPR w 
Łodzi oraz adwokaci-członkowie POP. 
Referat sprawozdawczy wygłosił z ra
mienia ustępującej egzekutywy I sekre
tarz POP przy Radzie Adwokackiej w 
Łodzi adw. J. Kielan. Treść referatu do
tyczyła prac Egzekutywy, jej osiągnięć 
oraz założeń programowych na przysz
łość. Podkreślono w szczególności duże 
osiągnięcia w zakresie stworzenia właś
ciwego klimatu pracy w środowisku 
Izby łódzkiej. Odnosi się to w szczegól
ności do harmonijnej oraz koleżeńskiej 
współpracy organów samorządu adwo
kackiego i egzekutywy przy współ
udziale kolegów-adwokatów, którzy ak
tywnie włączyli się do prac społecz
nych.

Po dyskusji zebrani zaakceptowali

tezy referatu i podjęli stosowną uch
wałę.

Na zakończenie obrad dokonano wy
boru nowej egzekutywy, w której skład 
weszli: I sekretarz POP przy Radzie 
Adwokackiej w Łodzi adw. J. Kielan, 
II sekretarz POP — adw. W. Malatyń- 
ski oraz członkowie egzekutywy adwo
kaci: T. Skowron, T. Stalewski i E. Zo- 
bel.

2. W i z y t a  w ę g i e r s k i c h  p r z y 
j a c i ó ł .  W dniach 28.X.1974 r. — l.XI. 
1974 r. przebywała w Izbie łódzkiej de
legacja adwokatów węgierskich z Eger. 
Była to druga z kolei wizyta przyjaciół, 
z którymi adwokatura łódzka utrzymu
je stałe kontakty. W skład delegacji 
wchodzili dr Eisenbacher Istwan, se
kretarz RA w Eger, oraz adwokaci dr 
Kadar Imre, dr Kowacs Miklos i dr 
Lang Peter.

Delegacja została przyjęta przez pre
zesa Sądu Wojewódzkiego w Łodzi oraz 
prezesa Zarządu Okręgowego ZPP mgra 
Jerzego Gawrońskiego. Delegacja za
poznała się z pracą sądów na terenie 
Łodzi, zwiedziła kilka zespołów adwo
kackich — w Łowiczu, Radomsku i w
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Piotrkowie Trybunalskim — oraz Za
kłady Przemysłu Bawełnianego im. J. 
Marchlewskiego w Łodzi. Przedstawi
ciele Izby łódzkiej zorganizowali wy
cieczkę do Krakowa, Nieborowa oraz 
Żelazowej Woli, co pozwoliło naszym 
gościom zwiedzić interesujące ich za
bytki.

Członkowie delegacji wyrazili zado
wolenie z pobytu w Polsce i zaprosili 
przedstawicieli Izby łódzkiej do Eger.

3. P o m o c  R a d y  A d w o k a c k i e j  
w Ł o d z i  d l a  s i e r o t .  Rada Ad
wokacka w Łodzi objęła patronat nad 
Domem Dziecka im. J. Krasickiego w 
Łodzi. W dniu 21.XI.1974 r. nastąpiło

spotkanie przedstawicieli Rady Adwo
kackiej z członkami kierownictwa do
mu, wychowawcami i dziećmi. Rada 
ufundowała ze składek członkowskich 
telewizor dla wychowanków domu.

W uroczystości przekazania daru 
wzięli udział naczelnik Urzędu Łódź- 
-Bałuty E. Kosmala, przedstawiciele 
Wydziału Oświaty i przedstawiciele 
Rady Adwokackiej w Łodzi z dzieka
nem Rady adwokatem drem Eugeniu
szem Sindlewskim, wicedziekanem J. K. 
Ciskiem i sekretarzem POP J. Kiela
nem. Adwokaci zaoferowali Domowi 
Dziecka pomoc prawną i wychowawczą.

adw. dr Ju l iu s z  L e szczy ń sk i

I z b a  o l s z t y ń s k a

Z okazji XXX-lecia PRL został od
znaczony za zasługi w pracy zawodo
wej, na wniosek Zjednoczenia Budow
nictwa Rolniczego w Olsztynie, Medalem

XXX-lecia Polski Ludowej adw. E u g e 
n i u s z  K l i m e k ,  radca prawny tego 
Zjednoczenia, członek Izby Adwokac
kiej w Olsztynie.

I z b a  p o z n a ń s k a

1. Pobyt delegacji Poznańskiej Rady Adwokackiej w Cottbus 
w związku z uroczystościami 25-lecia powstania NRD

W dniu 5 września ub. roku wyje
chała do Cottbus na zaproszenie Kole
gium Adwokatów Okręgu Cottbus de
legacja Izby poznańskiej w składzie: 
adw. Andrzej Woźnicki, przewodniczący 
delegacji oraz koledzy adwokaci: Zbig
niew Lewecki, Witold Knoppek i Jan 
Skrobisz.

Delegacja nasza wzięła udział w uro
czystościach zorganizowanych przez Ko
legów Adwokatów w Cottbus. W dniu 
6 września 1974 r. odbyło się w lo
kalu Kolegium Cottbus zebranie adwo
katów tego okręgu z udziałem proku
ratora okręgu Cottbus oraz wicedyrek
tora Sądu okręgu Cottbus.

W przemówieniach wygłoszonych 
przez przewodniczącego Kolegium adw. 
Jacoba i przez adw. Woźnickiego pod
kreślono konieczność utrzymywania 
wzajemnych kontaktów, co przyczynia 
się do nawiązania serdecznych koleżeń

skich stosunków między adwokatami 
obu Izb. Złożono życzenia osiągnięcia 
wielu sukcesów w pracy zawodowej. 
Delegacja naszej Izby wręczyła ko
legom z Cottbus podarek w posta
ci pucharu z wygrawerowanym napi
sem „Adwokatom Kolegium Cottbus 
od Adwokatów Izby Poznańskiej”. W to
ku tego spotkania wygłoszone zostały 
dwa referaty o tematyce cywilistycznej. 
Adw. Witold Knoppek wygłosił referat 
na temat rozwoju polskiego prawa cy
wilnego, adwokaci zaś z Cottbus mó
wili o wspólności majątkowej małżeń
skiej i jej ustaniu w prawie NRD oraz 
o obowiązku alimentacyjnym w prawie 
NRD. Referaty te wywołały ożywioną 
dyskusję i wymianę poglądów.

Przedstawiciele naszej Izby zostali 
także zaproszeni przez wicedyrektora 
Sądu do obejrzenia gmachu sądu okrę
gowego w Cottbus i do zapoznania się


